
Referat 9. februar 2023 

 

Her er et kort referat fra dagens møde. 

Vi havde besøg af Camilla Jørgensen fra Vejle Kommunes afdeling for byudvikling og arkitektur. Henrik bød 

velkommen og fortalte kort om Hemingway Club konceptet og hvor mange lokalafdelinger der er på 

landsplan. 

Camilla kom ind på byudviklingen i Vejle og i centerbyerne i kommunen. Vejle kommune er en 

vækstkommune med et estimat på en tilvækst i befolkningstallet på 1500/år. der er vækst i hele 

kommunen - ikke blot i Vejle by. 

Camilla gennemgik planerne for de enkelte bydele i Vejle og i satellitbyerne, hvor klima og miljø tænkes ind 

i planerne. Der var en solid gennemgang af planerne for Rosborg bydelen. 

Det kommende ressourcecenter blev ligeledes grundigt behandlet. 

Endelig kom Camilla ind på erhvervsudviklingen i kommunen, hvor der bl.a. satses på uddannelsesområdet 

- herunder det store fokus på at få kommende IT ingeniøruddannelse til byen. 

Det var en særdeles interessant gennemgang, og spørgelysten var stor. 

 

Venlig hilsen 

Martin 

 


